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Johan Hedberg
Ammi Nilsson
Ulrik Lindgren
Siv Strömbäck
Staffan Sundberg
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Sally Thornton
Björn Fredbiad, t om kl 21.45
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Alexander Holes, t o rn kl 20.30
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Oskar Schyberg, Mälardalens högskola, § 1
Peter Fahlander, ekonom, § 2, 3, 4, 5
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Utses att justera Staffan Sundberg

Justeringens plats och tid: utbildnings-, kultur- och äldrekontoret

Protokollet innehåller § 1 - 19
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Förvaringspiats för protokollet: utbildnings-, kultur- och äldrekontoret
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Dnr 1 1FNU/72 Finansieringsnämndför utbildning 2011-02-16 § 1

Betyg i Värmdö grundskolor 8, 2008-2010

Finansieringsnämnden för utbildning beslut
1. Kvalitetsuppföljning - Betyg i Värmdö kommuns grundskolor 8

2008 — 2010 godkännes.
2. Kvalitetsuppföljningen överlämnas till utbildningsstyrelsen för

åtgärder.

Ärendebeskrivni ng
Oskar Schyberg från Mälardagens högskola, redovisar sammanställningen
av utredningen som utförts på uppdrag av utbildnings-, kultur- och
äldrekontoret.

För att undersöka om betygen var rättvisande och likvärdiga inleddes 2003
en kvalitetsuppföljning av grundskolans slutbetyg. Detta är den åttonde
uppföljningen. Arbetet bestod dels av jämförelser mellan de nationella
ämnesproven och slutbetygen år nio i svenska, matematik och engelska, dels
en jämförelse mellan slutbetyg och gymnasiebetyg på kommunnivå och
nationell nivå. Samtliga uppföljningar visar en negativ betygsutveckling
från grundskolan till gymnasieskolan för Värmdö kommuns elever. Deras
betyg ligger således lägre än i riket för övrigt.

Resultatet av uppföljningen överlämnas till huvudmännen för åtgärder. Frän
årsskiftet 2010/2011 ligger huvudmannaskapet för den kommunala
utbildninssektorn på utbildningsstyrelsen, varför uppföljningen överlämnas
dit.

Sammanträdet ajourneras för överläggningar i partigrupper.

Yrkande och proposition
Den socialdemokratiska gruppen yrkar tillägg till beslutet “att uppdra till
kontoret att till nästa sammanträde presentera ett förslag till en fördjupad
studie med anledning av betygsutgredningens resultat”.

Ordföranden ställer proposition om nämnden bifaller eller avslår tillägg
yrkandet och finner avslag.

Votering begärs. Följ ande voteringsproposition uppläses och godkänns. Den
som avslår tilläggsyrkandet röstar ja, den som det ej vill röstar nej.

Följande röstar ja: Marie Bladholm (M), Amie Kronblad (FP), Johan
Hedberg (M), Ammi Nilsson (FP), Ulrik Lindgren (KD) och Siv Strömbäck
(MP).

juste 1 utdragsbestyrkande
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Följande röstar nej: Annika Andersson Ribbing, Staffan Sundberg och Ann-
Kristin Sa••rnbrink (samtliga 5).

Nämnden beslutar med 6 ja-röster mot 3 nej-röster avslag på tilläggs
yrkandet från S-gruppen.

ProtokoNsanteckning
Den socialdemokratiska gruppen lämnar följande protokollsanteckning;
Vid dagens sammanträde redovisas den åttonde betygsutredningen som
genomförs i Värmdö kommun. Utredningarna har snudd på varje år visat att
Värmdös elever i genomsnitt har sämre betygsresultat efter avslutad A-kurs
än slutbetyg i nian. För riksgenomsnittet är resultaten de omvända.
Resultaten har legat på i stort sett samma nivå de senaste fem åren och vållat
mycket diskussion och debatt, särskilt de senaste åren. En stark oro har
kommunicerats från olika föräldragrupper samtidigt som utredningens
tillvägagångssätt och dess slutsatser ifrågasatts från andra håll.

Den socialdemokratiska gruppen tycker att uppföljningar och utvärderingar
är viktiga. För att problematisera denna utrednings iaktagelser har vi vid
dagens sammanträde föreslagit att kontoret skulle få uppdraget att föreslå
hur en fördjupning av utredningen skulle kunna göras. Genom en fördjupad
undersökning kan de invändningar som framförts problematiseras och
undersökas, liksom förhoppningsvis iaktagelser göras som kan bidra till en
utveckling av kvaliteten skolverksamheten. Tyvärr delar inte den styrande
majoriteten vår uppfattning utan meddelade vid sammanträdet att de vill
vänta och se’. Den socialdemokratiska gruppen beklagar den passivitet som
beslutet innebär och kommer att ta nya initiativ i dessa frågor.

Handlingar i ärendet
Betyg i Värmdö kommuns grundskolor 8, 2008-2010
Utbildnings-, kultur- och äldrekontorets tjänsteskrivelse 2011-02-03

Sändi ista
proVarmdo
Utbildningsstyrelsen
Akten

L i 7
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Dnr 1 1FNU/0074 Finansieringsnämndför utbildning 2011-02-16 § 2

Verksamhetsberättelse för utbildningsnämnden 2010

Finansieringsnämnden för utbildning beslut
Nämnden godkänner kontorets förslag till verksamhetsberättelse 2010
avseende utbildningsnämndens verksamhet, samt överlämnar densamma till
kommunstyrelsen.

Ärendebeskrivning
Utbildningsnämnden redovisaar ett överskott mot budget på 4,9 mnkr för
2010. Budgetavvikelserna förklaras huvudsakligen av volymavvikelser,
alltså att utfallet för antal barn/elever avviker mot budgeterar antal.

Sammanträdet ajourneras för överläggningar i partigrupper.

Protokollsanteckni ng
Den socialdemokratiska gruppen lämnar följ ande protokollsanteckning;
Inför verksamhetsåret 2010 fastställde utbildningsnämnden 22 mål för
verksamheten. Aret dessfo•rinnan var antalet 29 och måluppfyllelsen år 2009
var endast åtta uppfyllda mål.

Vi har under flera år i rad kritiserat mål- och budgetprocessen som, enligt
vårt förmenande saknat viktiga komponenter för att fungera som ett bra
styrsystem och stöd för verksamheten. Kritiken vi framfört har gällt flera
saker. Dels har den politiska nivån inte fört någon dialog med
verksamhetsnivån kring rimligheten i målformuleringarna givet de
ekonomiska förutsättningarna. Kort sagt, målen har varit orealistiska i
förhållande till de resurser som avsatts. Målen har darmed inte blivit den
styrfunktion som de är tänkta att vara, utan har snarare kommit att betraktas
som ‘önskelistor”. Det är dubbelt negativt eftersom det också legitimerat att
verksamheten kunnat bortse från nämndens mål, “de är ju ändå helt
omöjliga att uppfylla”. Därmed har nämndens roll som ansvarig och
styrande över verksamheten devalverats.

Inför 2010 års revidering av mål och antagande av ny budget framförde vi
ovanstående resonemang. Vi krävde återigen att konsekvensbeskrivningar
på enhetsnivå skulle bega••ras in för att nämnden utifrån dessa skulle kunna
kalibrera mål och ambitioner med de resurser kommunen var beredd att
prioritera för skolans område. Detta yrkande avslogs av dåvarande
(m)ajoriteten. Istället komponerades nya ‘önskelistor”. Det blev 22 mål som
beslutades av nämnden. Till dagens möte har vi fått facit. 3(!) av 22 mål har
uppnåtts. Det är mindre än att ett mål av sju som är uppnått och slutsatsen
av resultatet kan bara bli ett; kraftigt underkänt.

Under en senare punkt ska vi vid dagens sammanträde också fatta beslut om
detaljbudget för innevarande år, 2011. Detta ärende innehåller inga
målskrivningar över huvud taget, utan är ett rent “fördelningsbeslut” som

ju,stering utdragsbesyrkaizde
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redovisar vilka pengar som konteras var. Det är mycket olyckligt att
nämnden inte haft en målprocess så att budgeten är kopplad till
förväntningar. Desto viktigare att målen som formuleras (och beslutas så
snabbt som möjligt) följs upp och utvärderas och sedan genererar
åtgärdsplaner och insatser om utvecklingen går åt fel håll.

Handlingar i ärendet
Verksamhetsberättelse för utbildningsnämnden 2010
Utbildnings-, kultur- och äldrekontorets tj änsteskrivelse 2011-02-03

Sändi ista
Ks
Akten

H3
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Dnr 1 OUTBN/92 Finansieringsnämndför utbildning 2011-02-16 § 3

Detaljbudget 2011 för finansieringsnämnden för utbildning

Finansieringsnämnden för utbildning beslut
Nämnden godkänner kontorets förslag till detaljbudget för 2011.

Ärendebeskrivning
2011 års nettoram för finansieringsnämnden för utbildning uppgår till
974 179 tkr. Utgångspunkten för budget 2011 är kommunfullmäktiges
budget 2010.

MBL-förhandling enligt § 11 har ägt rum 15 februari 2011.

Den socialdemokratisk gruppen deltar ej i beslutet.

Protokollsanteckning;
Den socialdemokratiska gruppen lämnar följ ande protokollsanteckning;
Detta ärende innehåller inga målskrivningar över huvud taget, utan är ett
rent “fördelningsbeslut’ som redovisar vilka pengar som konteras var. Det

mycket olyckligt att nämnden inte haft en målprocess så att budgeten är
kopplad till förväntningar, dvs, mål. Desto viktigare att målen som är under
utarbetande (och beslutas så snabbt som möjligt, enligt vår förhoppning)
följs upp och utvärderas vartefter och sedan genererar åtgärdsplaner och
insatser om utvecklingen går åt fel håll.

Värmdö kommun ligger alltjämt mycket dåligt till när det gäller resurser för
förskoleklass, det är ett område som kräver resursförstärkningar enligt den
socialdemokratiska gruppen. Tydliga satsningar för att dels öka andelen
behörigt utbildade inom hela skolsektorn samt lärartätheten är viktiga
ingredienser i vårt budgetalternativ som majoriteten röstade ned i
fullmäktige. Den socialdemokratiska gruppen reserverar sig också mot
besparingen på pedagogisk omsorg i denna budget, som riskerar att hela
verksamhetsformen försvinner.

Handlingar i ärendet
Detaljbudget 2011 finansieringsnämnden för utbildning
Utbildnings-, kultur- och äldrekontorets tjänsteskrivelse 2011-02-02

Sändlista
Akten

ju. teiig utdragsbestyrkande
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Dnr 1 OUTBN/ 157 Finansieringsnärnndför utbildning 2011-02-16 § 4

Gemensamma priser för den nya gymnasieskolan Gyl 1 i
Stockholms län

Finansieringsnämnden för utbildning beslut
1. Värmdö kommun beslutar att tillämpa den gemensamma prislistan

avseende den nya gymnasieskolan Gyll från och med den 1 juli 2011
enligt Kommunförbundet Stockholms läns rekommentation.

2. Den gemensamma prislistan gäller också för kommunens egna
skolor.

Ärendebeskrivn ing
Kommunfullmäktige har den 15 december 2010 beslutat att anta en gemen
sam prislista för nuvarande gymnasieprogram i Stockholms län. Hösten
2011 startar den nya gymnasieskolan Gyl 1. En gemensam prislista för de
nya programmen är en naturlig fortsättning på den prislista som beslutats för
de nuvarande gymnasieprogrammen. Därav har KSLs styrelse den 9
december 2010 beslutat att rekommendera länets kommuner att besluta att
tillämpa förslag till gemensam prislista avseende den nya gymnasieskolan
Gyll från och med den 1juli2011.

Handlingar i ärendet
Utbildnings-, kultur- och äldrekontorets tjänsteskriveisse 2010-12-29
Rekommendation från KSL 2010-12-09
Utbildnings-, kultur- och äldrekontorets tj änsteskrivelse 2010-10-27

Sändlista
Kf

Akten

juste ng utdragsbestyrkaizde
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VÄRMDÖ KOMMUN
Bilaga 1

Pengnivåer 2011

Pedagogisk omsorg (t ex familjedaghem) skolpeng
Kommunala anordnare

Peng i kr per barnlelev Peng Peng2Ol 1 Adm pålägg Peng 2011
och år 2010 exkl adm 3%

pålägg 3%

1-3 år 135952 114754 3443 118197
1-3 år, 25 tim 100518 84787 2544 87331
4-5 år 111688 94235 2827 97062
4-5 år, 25tim 83532 70423 2113 72536
Skol barn
Fklass 39515 34004 1020 35024
År 1-3 38708 33317 1000 34317
År 4-5 12207 10329 310 10639

Skolpengen höjs i snitt med 2,3 % för år 1-3 år respektive 4-5 år jämfört med 2010.
Skolpengen för skolbarn i förskoleklass och år 1-3 höjs i snitt med 4,3 % jämfört med 2010.
Skolpengen för skolbarn år 4-5 höjs i snitt med 2,6 % jämfört med 2010
Under 2010 var ersättningen 1,2 peng enligt beslut i utbildningsnämnden.

Pedagogisk omsorg (t ex familjedaghem) skolpeng
Enskilda anordnare

Peng i kr per barn/elev Peng Peng2Ol 1 Adm pålägg Moms- Peng
och år 2010 exkl adm 1% kompen- 2011

pålägg 3% sation
6%

1-3 år 144109 114754 1 148 6954 122856
1-3 år, 25 tim 106549 84787 848 5138 90773
4-5år 118389 94235 942 5711 100888
4-5 år, 25 tim 88 544 70 423 704 4 268 75 395
Skolbarn
Fklass 41 886 34 004 340 2 061 36 405
År 1-3 41031 33317 333 2019 35669År4-5 12940 10329 103 626 11058

Skolpengen höjs i snitt med 2,3 % för år 1-3 år respektive 4-5 år jämfört med 2010.
Skolpengen för skolbarn i förskoleklass och år 1-3 höjs i snitt med 4,3 % jämfört med 2010.
Skolpengen för skolbarn år 4-5 höjs i snitt med 2,6 % jämfört med 2010
Under 2010 var ersättningen 1,2 peng enligt beslut i utbildningsnämnden.

Sidan 11 av 1
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Dnr 1OUTBN/41 Finansieringsnänzndför utbildning 2011-02-16 § 5

Ersättning till kommunal och fristående anordnare av
pedagogisk omsorg

Finansieringsnämnden för utbildning beslut
1. Ersättning för pedagogisk omsorg 2011 fastställs i enlighet med bilaga

2. Peng för pedagogisk omsorg införs fr o m 1juni 2011 i enlighet med
bilaga 1.

3. Ersättningen för pedagogisk omsorg ska under tiden 1 januari — 31
maj 2011 vara 1,2 skolpeng i enlighet med bilaga 1”,

Ärendebeskrivning
Utbildnings-, kultur- och äldrekontoret har utarbetat förslag till ersättning
till kommunal och enskild anordnare av pedagogisk omsorg. Detta har bland
annat skett utifrån nya bestämmelser, som trädde i kraft den 1 juli 2009 och
som anger kommunens skyldighet att godkänna enskild pedagogisk omsorg
samt att betala bidrag för godkänd verksamhet. Utbildningsnämnden
beslutade 15juni 2010 om att fastställa ersättning för pedagogisk omsorg
och att det under 2010 skulle motsvara 1,2 gånger skolpengen för
kommunal och enskild anordnare av pedagogisk omsorg. Anledningen till
beslutet om 1,2 gånger skolpengen till skillnad från förslaget 1,0 skolpeng
var att ge proVarmdo möjlighet till anpassning av verksamheten till en nivå
på 1,0 skolpeng. Budget 2011 utgår ifrån att skolpengen för pedagogisk
omsorg är 1,0 skolpeng.

1 kommunstyrelsens förslag till budget 2011 fanns ett förslag att fastställa
peng för pedagogisk omsorg. Fo••rslaget återremitterades 24 november
(minoritetsåterremiss). Da••refter har ärendet behandlats i kommunstyrelsen
den 12januari 2011. Kommunstyrelsen återremitterade ärendet för
ytterligare förtydliganden och kompletteringar.

Yrkande och proposition
Ordföranden yrkar tillägg till beslutet “ersättningen för pedagogisk omsorg
ska under tiden 1 januari —31 maj 2011 vara 1,2 skolpeng i enlighet med
bilaga 1”, samt ändring i punkt 2 som får följande lydelse “peng för
pedagogisk omsorg inför fr o m 1juni 2011 i enlighet med bilaga 1”.

Den socialdemokratiska gruppen yrkar avslag på beslutet samt på
ordförandens yrkanden.

Ordföranden ställer proposition om nämnden bifaller eller avslår yrkandet
från den socialdemokratiska gruppen och finner avslag.

Den socialdemokratiska gruppen lämnar följande reservation; Den

jusFering 1 utdragsbestyrkande
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socialdemokratiska är skarpt kritisk till detta beslut som riskerar få som
konsekvens att denna verksamhetsform (dagmammor) helt försvinner.
Produktionsstyrelsen har pekat på svåra konsekvenser med beslutet och
pekat på risken att all befintlig verksamhet i denna form upphör. Färre och
färre familjer har de senaste åren sökt plats i denna barnomsorgsform.
Samtidigt skulle konsekvenserna bli stora om verksamheten försvann då den
är det enda alternativet för vissa barn, exempelvis kroniker med vissa
diagnoser. Då måste kommunen hitta nya lösningar för dessa barn, något
som riskerar kosta mer pengar än dagens verksamhet som av majoriteten
betraktas vara för dyr. Vi socialdemokrater har också noterat och vid
sammanträdet poängterat, att det varje år vid brukarenkäten framgår att
nöjdheten är störst hos just de som har sina barn i denna verksamhet.
Ytterligare ett skäl som vi ser det, att inte äventyra verksamheten som
bevisligen är uppskattad.

Handlingar i ärendet
Utbildnings-, kultur- och äldrekontorets tjänsteskrivelse 2011-01-31
Pengnivåer 2011

Sändlista
Kf
Akten

/\JfO)

________

1 utdragsbestyrkande



VÄRMDÖ KOMMUN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL Sid 12 av 28Finansieringsniimnd fo utbildning 201 1-02-16

Dnr 11 FNU/73 Finansieringsnämnd för utbildning 201] -02-16 6

Kvalitetsuppföljning av dokumentation av arbetet kring barn i
behov av särskilt stöd i Värmdö kommun 2009/2010

Finansieringsnämnden för utbildning beslut
1. Kvalitetsuppföljning av dokumentation av arbetet kring barn i behov

av särskilt stöd i Värmdö kommun 2009/2010 godkännes.
2. Kvalitetsuppfölj ningen överlämnas till utbildningsstyrelsen samt

övriga anordnare, för åtgarder.

Ärendebeskrivni ng
Utbildningsenheten på utbildnings-, kultur- och äldrekontoret har
kvalitetsuppföljning som ett av sina uppdrag. Under 2009/20 10 kom fokus
för denna kvalitetsuppföljning att vara på hur förskolor och skolor i Värmdö
kommun dokumenterar sitt systematiskt arbetar med barn i behov av sarskilt
stöd. Kvalitetsuppföljningen bero•r såväl förskola som grundskola och
resulterade i “Redovisning av kvalitetsuppföljning av dokumentation av
arbetet med barn i behov av sarskilt stöd i Varmdö 2009/2010”.

Utbildningsenhetens kvalitetsuppföljning utgår från gällande lagstiftning
och styrdokument och har elevperspektivet i fokus. Planen för kvalitets
uppföljningen har tagits fram i dialog med stödenheten.

Ovan beskrivna behov lämnar utrymme för åtgarder hos ansvarig
huvudman. Från årsskiftet 2010/2011 ligger huvudmannaskapet för den
kommunala utbildningssektorn på utbildningsstyrelsen, varför det är
lämpligt att kvalitetsuppföljningen överlämnas dit.

Yrkande och proposition
Den socialdemokratiska gruppen yrkar tillägg till punkt 2 “kvalitets
uppföljningen överlämnas till utbildningsstyrelsen samt övriga anordnare,
för åtgärder”.

Ordföranden ställer proposition om nämnden bifaller eller avslår yrkandet
och finner bifall.

Handlingar i ärendet
Utbildnings-, kultur- och äldrekontorets tjänsteskrivelse 2011-02-02
Kvalitetsuppföljning av dokumentation av arbetet med barn i behov av
särskilt stöd i Varmdö 2009/20 10

Sändlista
proVarmdo
Enskilda förskolor/skolor i Varmdö kommun
Akten
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Dnr 1 1FNU/2 Finansieringsnänindför utbildning 2011-02-16 7

Remissvar: Utredning gällande barn i behov av särskilt stöd

Finansieringsnämnden för utbildning beslut
Nämnden antar förvaltningens synpunkter som sitt remissvar.

Ärendebeskrivning
Den 16 december 2009 beslutade kommunstyrelsen att tillsätta en utredning
med en parlamentarisk ledningsgrupp för att presentera förslag till en
samordnad struktur och ledningsorganisation samt process och pedagogik i
verksamheten för elever i behov av särskilt stöd. En arbetsgrupp tillsattes
för att utföra utredningsuppdraget och rapportera till ledningsgruppen. 1
arbetsgruppen ingick representanter från socialkontoret, stödenhet,
proVarmdo, friskola och kansli- och utredningsavdelningen. 1 processen har
även berörda föräldrar bjudits in genom en referensgrupp knuten till
utredningen och en förlädrahearing har ägt rum.

Den 21 december 2010 presenterade arbetsgruppen sitt förslag för
ledningsgruppen. Ledningsgruppen beslutade att sända rapporten på remiss
till berörda nämnder, partier och föräldragrupper utan eget ställningstagande
för att inhämta synpunkter och för att inte förlänga utredningstiden.
Ytterligare underlag, konsekvensanalyser och komplettering efterfrågas
innan ledningsgruppen tar ställning till fo slaget.

Den socialdemokratiska gruppen deltar ej i beslutet.

Protokollsanteckning
Den socialdemokratiska gruppen lämnar följande protokollsanteckning; Den
socialdemokratiska gruppen har följande synpunkter på förslagen i utred
ningen gällande barn i behov av särskilt stöd. 1 hela utredningsarbetet har
utgångspunkten varit att kommunens mål är inkludering för alla barn. Att
åstadkomma detta med fullgod kvalitet ställer stora krav på verksamheten,
både i form av kompetens, resurser och pedagogiskt förhållningssätt. Vi
socialdemokrater stödjer helt den grundläggande ambitionen. 1 det tjänste
mannaförslag som nu föreligger fullföljs dock inte utgångspunkten. Istället
föreslås “särlösningar kvarstå för ett par av undervisningsgrupperna. Vi
ifrågasätter detta.

Vi saknar också tydliga beskrivningar av vilka övergripande förväntningar
som ställs på verksaniheten. Det är viktigt att ett kommande beslut tydliggör
detta så att både brukare i form av elever och deras föräldrar samt skolans
alla berörda parter uppfattar hur ansvaret är fördelat och vilken ambition
kommunen har med skolverksamhet för barn med särskilda behov.

jus eriizg 1 utdragsbestyrkaude
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Vår bild är att olika skolor är olika rustade för detta arbete. Da••rfo•r tror vi det
är önskvärt att en implementeringspian för respektive skola utarbetas, som
tydliggör vilka åtga••rder respektive skola avser vidta. På samma sätt är det
också nödvändigt att det tydliggörs hur samverkan förväntas genomföras.
Som medborgare ska det vara tydligt vilka förväntningar man kan ha kring
hur processerna ser ut och beslut fattas. Kommungemensamma mallar och
framskrivna rutiner är viktiga komponenter för att skapa tydlighet och
transparens.

Vi ser det angeläget att stärka skolorna med pedagogisk kompetens och
specialpedagogiska insatser för elever med särskilda behov. Med en
anslagsfinansierad central pedagogisk stödenhet inom provV, som kan
avropas av skolorna, kan en kvalitativ specialpedagogik säkras. Det öppnar
även för en smidig övergång från nuvarande system till implementering.

Tidig kartläggning är en faktor som allt oftare lyfts fram för att nå bättre
resultat för barn i behov av särskilt stöd. Därför är vi positiva till en generell
screening i förskoleklass i läs- och skriv med inriktning på
läsfo ståelsestrategier samt matematik.

Den socialdemokratiska gruppen anser att kommunen måste säkerställa
tillgången till kvalificerad och erfaren personal. Med förslaget att låta alla
“undervisningsgrupper” (för barn i behov av sa••rskilt stöd) finansieras enkom
via peng uppstår en stor risk att förutsägbarheten minskar så att möjligheten
att rekrytera och behålla kvalificerad personal urgröps. Det är ytterst
olyckligt. Ett “golv, som säkerställer en minimistandard borde identifieras
och garanteras finansiering, alternativt att en tröghet byggs in i
ersättningssystemet så att förutsägbarheten blir bättre.

Avslutningsvis vill vi framhålla vikten av att alla de förändringar som
arbetsgruppen identifierat och föreslagit, kompletterat med de
förtydliganden vi framfört behov av, måste finnas lösta och implementerade
innan resursskolan i sin befintliga form avvecklas.

Övergången från dagens system till morgondagens får inte äventyra
kvaliteten för de elever som idag går i resursskolans verksamhet. Det är av
oerhört stor vikt att alla individer - barn, föräldrar och enheternas
medarbetare — oavsett formen på implementeringsprocessen, kan känna
trygghet till systemet och se en tydlighet i syfte och genomförande.

Handlingar i ärendet
Utbildnings-, kultur- och äldrekontorets tj änsteskrivelse 2011-02-01
Kansli- och utrednigsavd tjänsteskrivelse 2011-01-03
Remiss “Utredning gällande barn i behov av sarskilt stöd”

Sändlista

Ks
Akten

justej’ 1 utdragsbesiyrkaizde1/17



VÄRMDÖ KOMMUN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL Sid 15 av 28
Finansieringsnämnd för utbildning 20 11-02-16

Dnr 1OUTBN/33 Finansieringsnänmd för utbildning 2011-02-16 § 8

Skrivelse till utbildningsnämnden angående skolskjutsar i
Värmdö skärgård

Finansieringsnämnden för utbildning beslut
Skrivelsen ska beaktas inom ramen för finansieringsnämnden för utbild
nings uppdrag att utreda skolskjutsfrågorna.

Ärendebeskrivn ing
Miljöpartiet har inkommit med en skrivelse till utbildningsnämnden
gällande skolskjutsar i Värmdö skärgård. Skrivelsen behandlades på utbud
ningsnämndens sammanträde 30 mars 2010 då den överlämnades till för
valtningen för handläggning.

Finansieringsnämnden för utbildning har ett pågende uppdrag att utreda
möjligheter till effektivisering av skolskjutsarna (rambudget 201 1). De
förslag som framgår av Miljöpartiets skrivelse kan beaktas inom ramen för
detta utredningsuppdrag.

Handlingar i ärendet
Kansli- och utredningsavd tj änsteskrivelse 2011-01-25
Milj öpartiets skrivelse
Utbildningsnämndens beslut 20 10-03-30, § 26

Sänd lista
Kontoret
Akten

fns riizg 1 utdragsbestyrkande
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Dnr 1 OUTB NI 156 Finansieringsnämndför utbildning 201] -02- 16 § 9

Yttrande över granskningsrapport — “Kommunens strategi för
att möta konkurrensen från fristående skolor”

Finansieringsnämnden för utbildning beslut
Arendet återremitteras till kontoret.

Ärendebeskrivning
KPMG har av Va••rmdö kommuns revisorer fått i uppdrag att granska hur
utbildningsnämnden hanterar konkurrensen från fristående grundskolor. 1
takt med att antalet fristående grundskolor växer har “konkurrensen” mellan
dessa och egna grundskolor ökat.

Sedan 1januari 2011 har finansieringsnämnden för utbildning (tidigare
utbildningsnämnden) inte längre ansvar fo huvudmannaskapet i den
kommunala skolan. Detta har överförts till den nybilade utbildnings-
styrelsen (tidigare produktionsstyrelsen). Ansvaret för att vidta åtgärder för
att möta konkurrensen från de fristående skolorna torde da••rmed fördelas
mellan dessa nämnder.

Handlingar i ärendet
Utbildnings-, kultur- och äldrekontorets tjänsteskrivelse 2011-02-06
Revisionsrapport — Kommunens strategi för att möta konkurrensen från
fristående skolor

Sändi ista
Kontoret
Akten

1 utdragsbestyrkande
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Dnr 1OUTBN/154 Finansieringsnämndför utbildning 2011-02-16 § 10

Ett särgymnasium i Värmdö kommuns regi

Finansieringsnämnden för utbildning beslut
Nämnden antar förvaltningens yttrande som sitt eget.

Ärendebeskrivn ing
Kommunstyrelsen har begärt yttrande från finansieringsnämnden för
utbildning med anledning av inkommen skrivelse gällande Ett
särgymnasium i Värmdö kommuns regi.
Rektorerna vid Värmdö sarskola och Lillsved idrottsfolkhögskola föreslår i
skrivelse till kommunstyrelsen att Varmdö kommun ska starta en
gymnasiesa•rskola inför höstterminen 2011. Idén är att starta
gymnasiesärskolan i kommunal regi för att sedan eventuellt utveckla en
alternativ driftsform. Gymnasiet skulle ha inriktningen skargård1iv, idrott
och hälsa.

Yrkanden och propositioner

Den socialdemokratiska gruppen yrkar avslag på kontorets förslag.

Ordföranden yrkar att nämnden beslutar enligt kontorets förslag.

Ordföranden ställer proposition om nämnden bifaller eller avslår yrkandet
från den socialdemokratiska gruppen och finner att nämnden avslår
yrkandet.

Den socialdemokratiska gruppen yrkar “att uppdra till kontoret att skynd
samt inleda arbetet med att starta ett sargymnasium i Varmdö kommun.
Etableringen kan med fördel göras i samverkan med lokala aktörer”.

Ordföranden ställer proposition om nämnden bifaller eller avslår yrkandet
från den socialdemokratiska gruppen och finner att nämnden avslår
yrkandet.

Votering begärs.
Följande voteringsproposition uppläses och godkänns. Den som avslår
yrkandet röstar ja, den som det ej vill röstar nej.

Följande röstar ja: Marie Bladholm (M), Amie Kronblad (FP), Johan
Hedberg (M), Ammi Nilsson (FP), Ulrik Lindgren (KD) och Siv Strömbäck
(MP).

Följande röstar nej: Annika Andersson Ribbing, Staffan Sundberg och Ann-
Kristin Sa nbrink (samtliga S).

1/72
/ 1 fl
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Nämnden beslutar med 6 ja-röster mot 3 nej-röster avslag på yrkandet från
den socialdemokratiska gruppen.

Den socialdemokratiska gruppen lämnar följande reservation; Den
socialdemokratiska gruppen är angelägen att beslut tas att omgående starta
skolformen särgymnasieverksamhet i kommunen. Vi finner det mycket
märkligt att majoriteten avslagit vårt yrkande om just detta. 1 dagsläget går
fyra ungdomar i denna verksamhetsform inom kommunen trots att
kommunen inte formellt bedriver gymnasiesärverksamhet. Det strider mot
skollagen. Genom att fatta snabba beslut om att skolformen ska startas
upphör lagbrottet. Vilka motiven är för att inte fatta detta beslut har vi ingen
kunskap om, men vi kommer följa upp detta a••rende med att väcka frågan på
nytt i olika politiska instanser och verka för att skolformen införs i Va••rmdö
och att verksamheten som redan pågår, görs legal.

Handlingar i ärendet
Utbildnings-, kultur- och äldrekontorets tjänsteskrivelse 2011-02-08
Skrivelse från rektor Värmdö sa••rskola och Staffan Cedervall rektor
Lilisveds idrottsfolkhögskola 2010-12-06

Sändlista
Ks
Akten

1 utdragsbesiyrkaizde
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Dnr 1 1FNUI3 Finansieringsnänmdför utbildning 2011-02-16 § 11

Firmateckning inom finansieringsnämnden för utbildning
verksamhetsområde

Finansieringsnämnden för utbildning beslut
1. De beslut, fattade av finansieringsnämnden för utbildning, som kräver

firmateckning skall vid sidan av finansieringsnämndens för utbildning
ordförande kontrasigneras av tjänsteman enligt utbildnings-, kultur-
och äldrekontorets förslag.

2. Vid förhinder för finansieringsnämndens för utbildning ordförande
skall beslut som kräver firmateckning undertecknas av
finansieringsnämndens för utbildning vice ordförande, med
kontrasignering av tjänsteman enligt utbildnings-, kultur- och
äldrekontorets förslag.

3. När beslut fattats genom delegation till tjänsteman, som rör
finansieringsnämndens för utbildning verksamheter, skall firma
tecknas av Monica Fransson tillsammans med ytterligare en
tjänsteman beroende på verksamhetsområde. De undertecknande
tjänstemännen är Maria Ljungkvist eller Catharina Lebel.

Ärendebeskrivning

Fullmäktige beslutade 15 december 2010 att inrätta finansieringsnämnd för
utbildning from 1januari2011.
Gällande beslut om firmateckningar är från utbildningsnämnden 3
november 2009, § 138.

När beslut fattats av finansieringsnämnden för utbildning beträffande
skrivelser, köpehandlingar, kontrakt och avtal inom finansieringsnämndens
för utbildning verksamhetsområde skall finansieringsnämndens för
utbildning ordförande underteckna handlingarna. Vid fo•rhinder för
finansieringsnämndens för utbildning ordförande undertecknas handlingarna
av finansieringsnämndens för utbildning vice ordförande.

Handlingarna skall dessutom kontrasigneras av en tjänsteman enligt
följ ande:

Skrivelser, avtal och liknande av övergripande karaktär inom
utbildnings-, kultur- och äldrekontorets verksamhetsområde Monica
Fransson eller vid fo hinder för henne Maria Ljungkvist eller Catharina
Lebel.

Sålunda skall samtliga skrivelser, köpehandlingar, kontrakt och avtal
inom finansieringsnämndens för utbildning verksamhetsområde
undertecknas av ordföranden och en tjänsteman.

ju?ering utdragsbestyrkande
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1 de situationer då beslut har fattats genom delegation från
finansieringsnämriden för utbildning skall samtliga skrivelser,
köpehandlingar, kontrakt och avtal som rör nämndens verksamheter
undertecknas av Monica Fransson tillsammans med ytterligare en
tjänsteman beroende på verksamhetsområde. De undertecknande
tjänstemännen är Maria Ljungkvist eller Catharina Lebel.

Handlingar i ärendet

Utbildnings-, kultur- och äldrekontorets tjänsteskrivelse 201 1-01-19

Sändlista

Ordf
Vice ordf
M Fransson
M Ljungkvist
C Lebel
Akten

1 utdragsbes’rkande
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Dnr 1 OUTBN/ 137 Finansieringsnänmd för utbildning 2011-02-16 § 12

Ändring av två sammanträdesdagar 2011

Finansieringsnämnden för utbildning beslut
1. Nämndens sammanträde onsdag 6 april ändras till tisdag 29 mars.
2. Nämndens sammanträde onsdag 21 december ändras till tisdag 13

december.

Ärendebeskrivning
Utbildningsnämnden beslutade 12 december 2010 att finansieringsnämnden
för utbildning sammanträder onsdag 6 april ändras till tisdag 29 mars.

Utbildningsnämnden beslutade 12 december 2010 att till finansierings
nämnden för utbildning överlämna att besluta om ändring av samman
trädesdag onsdag 21 december.

Handlingar i ärendet
Utbildningsnämndens beslut 2010-12-16 § 106
Utbildnings-, kultur- och äldrekontorets tjänsteskrivelse 2011-01-31

Sändlista
Nämnden
Berorda på kontoret
Akten

N13
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Dnr Finansieringsnäinndför utbildning 2011-02-16 § 13

Utskick av finansieringsnämnden för utbildning protokoll till
nämnden

Finansieringsnämnden för utbildning beslut
1. Nämndens protokoll skickas inte ut till nämnden.
2. När protokollet är justerat får nämnden via mail kännedom att de finns

tillgängliga på hemsidan.

Ärendebeskrivni ng
När finansieringsnämndens för utbildning protokoll är justerade skickar
nämndsekreteraren mail till nämnden att de finns tillgängliga på hemsidan.

Utbildningsnämndens beslut 2009-03-17, § 43 att protokollen inte skickas
ut till nämnden.

Handlingar i ärendet
Utbildnings-, kultur- och äldrekontorets tj änsteskrivelse 2011-02-08
Utbildningsnämnden 2009-03-17, § 43

Sändlista
Nämnden

1 utdragsbes!yrkalEde
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Dnr Finansieringsnämndför utbildning 2011-02-16 14

Utskick av kallelser (utan bilagor) digitalt till finansierings
nämnden för utbildning

Finansieririgsnämnden för utbildning beslut
Nämndens kallelser utan bilagor skickas digitalt till nämnden samma dag
eller dagen innan utskicket postas med bilagor.

Ärendebeskrivni ng
Utbildningsnämndens beslut 20 10-05-05, § 36 att skicka kallelser utan
bilagor digitalt till nämnden samma dag eller dagen innan kallelser med
bilagor postas.

Handlingar i ärendet
Utbildnings-, kultur- och äldrekontorets tjänsteskrivelse 20 11-02-08
Utbildningsnämnden 2010-05-05, § 36

Sändlista
Nämnden

j stering 1 utdragsbestyrka,zde
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Dnr 1 1FNU/0076 Finansieringsnämndför utbildning 2011-02-16 § 15

Utbildningsdag med med anledning av förändringarna inom
utbildningssektorn

Finansieringsnämnden för utbildning beslut
Förvaltningen får i uppdrag att anordna en utbildningsdag med anledning av
förändringarna inom utbildningssektorn

Ärendebeskrivning
Utbildningssektorn i Sverige genomgår för närvarande omfattande
förändringar. Detta reformarbete av svenska utbildningssektorn förutsätter
att det finns en god kunskap på samtliga nivåer inom de enskilda och
kommunala huvudmännen för förskola och skola. För att de nya statliga
styrdokumenten ska förverkligas måste således berörda politiker,
tjänstemän, fackliga företrädare samt kommunala och enskilda rektorer,
förskolechefer och pedagoger få erforderlig kunskap om de pågående
förändringarna. Utifrån detta är det lämpligt att finansieringsnämnden för
utbildning ger förvaltningen i uppdrag att för ovan identifierade grupper
skapa en utbildningsdag, där huvuddragen i det omfattande reformarbetet av
utbildningssektorn presenteras.

Handlingar i ärende
Utbildnings-, kultur- och äldrekontorets tj änsteskrivelse 2011-02-08

Sändlista
Kontoret
Akten

1 1/7
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Dnr Finansieringsnärnndför utbildning 2011-02-16 § 16

Kontoret informerar

Finansieringsnämnden för utbildning beslut
Nämnden tackar för informationen.

Särskoian
Catharina Lebel, chef för stödenheten, informerar att stödenheten går
igenom samtliga elever som är inskrivna i sarskolan för att se om de blivit
mottagna rätt i särskolan.
Två elever på väg att skrivas ut från särskolan för att de inte längre tillhör
personkretsen.
Redovisning till nämnden under våren när genomgången av eleverna är klar.

Diaglog med CAS har påbörjats kring rutiner för mottagande av särvux
elever.

Tillsyn på enskilda förskolor
Monica Fransson, chef på kontoret, informerar att kontoret kommer att
intensifiera tillsynen på enskilda förskolor.

Ann-Kristin Särnbrink (S) önskar redovisning hur tillsynen på enskilda
förskolor ska gå tillväga.
Tillsynsplan lämnas på nämndens sammanträde i mars.

f/3
ju9ering 1 utdragsbestyrka,,dc
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Dnr Finansieringsnämndför utbildning 2011-02-16 § 17

Anmälan av delegationsbeslut

Till protokollet noteras att följande delegationsbeslut anmälts:

Rektor Gustavsbergs gymnasium (G2) beviljade beslut enligt punk 8.21
under månaderna maj och november.

Utbildningsnämndens arbetsutskotts beslut enligt punkt 1.8 under november
månad.

Rektor för Resursskolan beviljade beslut enligt punkt 6.5 under oktober-
november månader.

Närnndsekreterare i utbildningsnämnden beslut enligt punkt 1.3 under
december månad.

Rektor Brunns skola beviljade beslut enligt punkterna 6.3 och 6.5 under
december månad.

Rektor Djurö skola beviljade beslut enligt punkt 6.3 under december månad.

Rektor Hemmestaskolan 6.9 beviljat beslut enligt punkt 6.3 under december
månad.

Finansieringsnämnden för utbildning ordförandebeslut, info om samråd för
detaljplan för Torshällsv, samt delegationsordning för nämnden under
januari månad 2011.

utdragsbestyrkande
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Dnr Finansieringsnäinndför utbildning 2011-02-16 § 18

Delgivningar

1. Delegationsordning för finansieringsnämnden för utbildning, 2011-01-03.

2. Beslut om bidragsbelopp 2011 till fristående gymnasieskolor, 2010-11-01.

3. Beslut om bidragsbelopp 2011 till fristående förskolor och grundskolor.

4. Missiv från Kommunförbundet Stockholms län 2011-02-11 inkl
undertecknat samverkansavtal avseende alla nationella gymnasieprogram
med start 2011.

5. Skrivelse från rektorerna i friskolorna i Värmdö 20 10-12-20 ang offentliga
bidrag på lika villkor.
Svar på skrivelsen från utbildings-, kultur- och äldrekontoret 2011-01-27.

6. Skriftlig uppfölj ningsrapport utifrån observationsrapport från Lemshaga
Akademi enligt beslut i utbildningsnämnden 20 10-03-30, § 15.

7. Skriftlig uppföljningsrapport utifrån observationsrapport från Djurö för-
skolor och Talldungens förskola enligt beslut i utbildningsnämnden 20 10-
05-05, § 28.

8. Skriftlig uppföljningsrapport utifrån observationsrapport från Ekedals
rektorsområde enligt beslut i utbildningsnämnden 20 10-05-05, § 29.

9. Kommunfullmäktige 2010-11-03.
Ändring av bestämmelser om ersättning till förtroendevalda.

10. Kommunfullmäktige 2010-12-15.
Reglementen för nämnder och styrelser.
Val av finansieringsnämnd för utbildning.
Ordning för inkallande av ersättare.
Bidrag p g a extra behörighetskrav till gymnasiet 2010.
Ändrad drift av förskolan Kotten.
Gemensamma priser för gymnasieprogram i Stockholms län.

M3
ustering 1 utdragsbeslyrkande
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Finansieringsnämnd för utbildning 201 1-02-16

Dnr Finansieringsnämndför utbildning 2011-02-16 § 19

Övriga ärenden

Ann-Kristin Särnbrink (S) ställer fråga om ordförandebeslut för
finansieringsnämnden för utbildnings delegationsordning som finns till
dagens sammanträde i pärm för delegationsbeslut.

Chef för utbildnings-, kultur- och äldrekontoret svarar att nämndens
delegationsordning tas upp som ärende på sammanträdet 29 mars.

Ann-Kristin Särnbrink (S) efterlyser “Godkännande av dagordning” på
kallelsen/dagordningen.
Godkännande av dagordning kommer att finnas på kallelsenldagordningen
från och med nästa utskick.

1 utdragsbestyrka,ide


